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نذر خون در محرم و صفر؛ 
درخواست از هموطنان

راه اندازی پرواز آلمان 
در انتظار مجوز

خبر خبر
31 مرداد، برگزاری همایش 

شیرخوارگان حسینی در 
ورزشگاه آزادی

همایش شیرخوارگان حسینی امسال 
٣١ مرداد دبیر مجمع جهانی حضرت علی 
اصغر )ع( از برگزاری مراسم توسل جهانی به 
باب الحوائج حضرت علی اصغر )ع( همزمان 
در ایران و ۴۵ کشور جهان در اولین جمعه 
محرم ٣١ مرداد ١٣۹۹)روز اول محرم( خبر 
جهانی  مجمع  دبیر  منافی پور  داوود  داد. 
حضرت علی اصغر )ع( عصر امروز یکشنبه 
با  هم اندیشی  نشست  در  مردادماه   ١۹
اندیشمندان درخصوص برگزاری بزرگترین 
همایش دعا و توسل به حضرت علی اصغر 
اظهار  تهران  نورالبکاء  حسینیه  در  )ع( 
داشت: ابتدا این همایش مجلس روضه ای 
هشت  دوم  سال  بود.  تهران  مهدیه  در 
جلسه و سال سوم ۵۴ جلسه شد. بعد از 
آن ستادی تشکیل شد و به ٢٠٠ جلسه 
رسید و سال قبل ۶ هزار جلسه برگزار شد 
که شاید با آن مجالسی که ارتباط نداریم 
به ١٠ هزار جلسه برسد. وی افزود: تاکنون 
جلسات ما همواره با سرازیر شدن حاضران 
و محل  است  بوده  بیرون سالن همراه  به 
برگزاری همواره پر شده است. بی بی سی 
سال قبل فردای جلسه تیتر زد که این ها 
کردند که  اضافه  تاریخ شیعه  به  روز  یک 
مادران حضور پیدا می کنند و فرزند خود 
را نذر سیدالشهدا می کنند. منافی پور ادامه 
داد: دو سال پیش ١١٢ فیلم کوتاه در این 
تا  از سوی دشمنان ساخته شد  خصوص 
بتوانند تضعیف کنند و با ریشه استهزا به 
رشد  حال  در  هرروز  اما  پرداختند  مقابله 
علی  حضرت  جهانی  مجمع  هستیم.دبیر 
اصغر گفت: دوسال پیش در مجلس انگلیس 
تصویب کردند نباید مجلس شیرخوارگان 
برگزار شود اما چرا مسئولین فرهنگی به 
این جلسه نمی پردازند؟ وی با اشاره اینکه 
خصوص  در  مختلفی  جلسات  دنیا  در 
همایش شیرخوارگان برگزار می شود ،گفت: 
افضل عبادات تفکر است من همه مسئولان 
در  زیرا  می کنم  دعوت  تفکر  به  فرهنگی 
شرایط کنونی برای برگزاری مشکل داریم 
موافق  برگزاری  برای  استان ها  برخی  زیرا 
به  پرداختن  داد:  ادامه  منافی پور  نیستند. 
این همایش زمینه ساز ظهور است. امسال 
مردادماه   ٣١ در  محرم  ماه  جمعه  اولین 
برگزار  با عنوان روز دعا و توسل  همایش 
این مجالس به صورت  بنا داریم  می شود. 
بین المللی با ندای همه فهم مسیح حسین 
برگزار شود تا همه به این کودک بی گناه 
اصغر  علی  حضرت  به  اگر  کنند.  توسل 
توسل کنیم به حق خود در غدیر خواهیم 
رسید.دبیر مجمع جهانی حضرت علی اصغر 
خاطرنشان کرد: هدف ما آن است که تا ٣٠ 
سال آینده به ۴۴هزار مجلس شیرخوارگان 
به  همایش  این  امسال  برسیم.  جهان  در 

عنوان فراخوان دعا و توسل خواهد بود.

مدیرعامل مجتمع فولاد صنعت بناب؛ 
ورود فولاد صنعت بناب به 
بورس در سال جهش تولید

مدیرعامل مجتمع فولاد صنعت بناب 
در  نورد  و  ذوب  بزرگ  پروژه  کرد:  اعلام 
مجموع با ظرفیت ٢ میلیون تن وهمچنین ۵ 
کارخانه توسعه اي فروآلیاژي با اعتباري بالغ 
بر یک میلیارد یورو با تامین از محل صندوق 
توسعه ملي در سال جاری به اجرا درخواهد 

آمد.
مالی  گروه  عمومی  روابط  گزارش  به 
جمع  در  شهیر  علیزاد  بابک  گردشگری، 
خبرنگاران گفت: در سال جهش تولید شاهد 
یکي از بزرگترین پروژه هاي در حال احداث 
کشور خواهیم بود که مي تواند سهم بسزایي 
اشتغال  و  فولادي  محصولات  تولید  در  را 
واقتصاد منطقه داشته باشد. وی از افزایش 
: در  افزود  و  تولید در سال جاري خبر داد 
خرداد ماه امسال توانستیم رکورد تولید در 
جهت  در  و  داده  بهبود  را  اخیر  سال   ١٠
دستیابي به تولید بالاي یک میلیون تن گام 
برداریم که هم در ذوب و هم در نورد رکورد 
تولید شکسته شد که در چند سال اخیر بي 
سابقه بود. علیزاد شهیر ادامه داد: همچنین 
افزایش  و  تولید  میزان  بردن  بالا  منظور  به 
بهره وري اقدامات لازم در فرآیند تولید انجام 
گرفته و بر اساس پیش بیني و برنامه ریزي 
از ١۵٠ هزار تن محصول  انجام شده بیش 
فولادي به خارج از کشور صادرخواهد شد که 
مي تواند نقش بسزایي در ارزآوري و افزایش 
صادرات غیرنفتي در کشور داشته باشد.  عضو 
هیات مدیره فولاد صنعت بناب از ورود این 
مجتمع به بورس در سال جهش تولید خبر 
داد و گفت: تا پایان امسال در بورس حضور 
خواهیم داشت و سهام مجتمع فولاد صنعت 
بناب نیز عرضه خواهد شد که مي تواند تاثیر 
مثبتي در روند پیشبرد اهداف این مجتمع 
داشته باشد.وي امسال را براي فولاد صنعت 
بناب سال پاک عنوان کرد و افزود : با اصلاح 
نحوه مصرف مواد اولیه در واحد هاي ذوب 
شاهد کاهش چشمگیر آلایندگي بودیم که 
به این منظور در کوره ي ذوب قوس شارژ 
در  و  رسیده  درصد  به ١٠٠  اسفنجي  آهن 
کوره هاي القائي نیز شارژ 8۵ درصدي آهن 
اسفنجي را داریم که باعث کاهش محسوس 

آلایندگي شده است .
فولاد  مجتمع  گزارش،  این  اساس  بر 
صنعت بناب با برخورداري از دو واحد ذوب 
و ریخته گري و 7 خط نورد توان تولید سالانه 
به ظرفیت اسمي ٢ میلیون و ۴۵٠ هزارتن را 
داراست که براي رسیدن به این ظرفیت گام 
بر مي دارد تا محصولات فولادي خود را با 
کیفیت بالا با حضوري پرنگ تر در بازارهاي 

داخلي و خارجي تجربه کند.

روحانی: عزاداری و سلامت مردم قابل جمع است 

مجازاتوتنبیهبرایکسانیکهقوانینراراعایتنمیکنند
رئیس جمهور گفت: یک عده نامه می نویسند که چرا 
محدودیت ها را می خواهید زیاد کنید زیرا ماه محرم است 
و عده ای دیگر می نویسند امسال ماه محرم معنا ندارد زیرا 
حج که واجب بود تعطیل شد، عزاداری که مستحب است 

چرا باید برقرار باشد.
روحانی،  حسن  المسلمین  و  حجت الاسلام 
با کرونا گفت:   مبارزه  ملی  رئیس جمهور در جلسه ستاد 
یکی از ویژگی های امیرالمومنین دستگیری از فقرا و انفاق 

است، مردم هم همان راه امیرالمومنین را رفتند.
رئیس جمهور با اشاره به در پیش بودن ایام محرم، 
مردم   نذورات  شکل  محرم  ایام  در  است  ممکن  گفت: 
مقداری تغییر کند. حتما از نظر بهداشتی این موضوع باید 
رعایت شود. هم تبرک است و هم کمک به کسانی است که 

از آنها دستگیری می شود.
وی ادامه داد:  یک وقتی مراعات مردم 77 درصد بود 
که در سایه آن ما شاهد این بودیم که  در آمار فوتی ها از سه 
رقمی به دو رقمی برسیم. برای مدتی هم فوتی ها دو رقمی 
بود از مراعات 77 درصد به ١7 درصد رسیدیم. وقتی نزول 
پیدا کرد و مردم سهل گرفتند و فکر کردند دوران بیماری 

تمام شده، دومرتبه دچار یک موج شدیم.
اهم اظهارات وی را در ادامه بخوانید؛

* در کشورهای دیگر هم موج دوم کرونا را مشاهده 
می کنیم. در یکی از کشورهای اروپایی اخیرا همه چیز از 
جمله ورود توریست ها آزاد شده بود اما فشار افزایش بیماران 

باعث شد محدودیت ها را دوباره در این کشور بازگردد.
*  ما هم با موج دوم روبه رو شدیم شاید این بالا 
ما  می شود چه  اعمال خودمان  به  مربوط  رفتن  پایین  و 
مسوولان، چه مردم ما، آن جا که همه رعایت کنیم با ثبات 
مواجه می شویم. تا وقتی مراعات ها رها و عادی می شود 
دوباره پیک بالا می رود و ما را گرفتار می کند. هر چه است 

تخت و پزشک و پرستار ما محدود است 
* در هفته های اخیر شاهد یک افت و خیزی بودیم، 
اما واقعیت این است که ۶ ماه با این ویروس مواجه هستیم، 
و به نظر من کار کادر درمانی ما بسیار خوب بوده و بخش 
تولید و بخش علمی در صحنه فعال بوده اند و مردم هم 

همراهی کردند.
* این فشار روانی کار بر کادر درمانی فشار خسته 
کننده ای است وقتی می بینند مرتب تخت ها پر است تا 
وقتی می بینند ٣٠ درصد تخت ها خالی شد خود این به 

همه نشاط می دهد و آثار کار خود را می بینند
محدودیت های  رعایت  برای  استان ها  مردم  از   *
اول شیوع کرونا تشکر می کنم. در  بهداشتی در مرحله 
مرحله دوم کادر پزشکی و درمانی ما مجاهدت شبانه روزی 
انجام داد و فداکاری کرد و در مرحله سوم همه مسوولین 
عهده  بر  را  نظارت  امر  که  آنهایی  و  مختلف  رده های  در 
دارند، این بار را بر دوش گرفتند. الحمدالله وقتی آدم در 
این نمودارها استان ها را می بیند که از پیک پایین می آید و 

شیب به سمت پایین است، خیلی خوشحال کننده است.
* در آماری که امروز دیدیم تقریبا از اوایل مرداد ماه 
تغییر محسوسی شروع شده تا الان که١۹ مرداد ماه هستیم، 
ان شاء الله امیدواریم تا پایان مرداد باز شاهد روزهای بهتری 
با کمک مردم باشیم. همان طور که در سایه تلاش مردم و 

مراعات آنان این اتفاق افتاد.
* بیماریابی مسئله مهمی است، همچنین اعمال قانون 
در این جلسه مورد تاکید قرار گرفت، تا به امروز عمده مردم 
برای رعایت پروتکل های بهداشتی اقناع شده اند و نیازی به 

مجازات نبوده، اما طبیعتا افرادی هستند که پروتکل های 
بهداشتی را رعایت نکنند.

* ما حداقل باید در نظر بگیریم که ۶ ماه دیگر هم 
همین وضعیت است. تا روزی که یک واکسنی به دست ما 
برسد و موثر باشد و در اختیار ما قرار بگیرد و مردم بتوانند 

استفاده کنند، تا آن زمان همه باید مراعات کنیم.
* ما این روزها دو طرف را می بینیم. یک عده نامه 
می نویسند که چرا محدودیت ها را می خواهید زیاد کنید 
امسال  می نویسند  دیگر  عده ای  و  است  محرم  ماه  زیرا 
ماه محرم معنا ندارد زیرا حج که واجب بود تعطیل شد، 

عزاداری که مستحب است چرا باید برقرار باشد.
* باید مسیر اعتدالی را انتخاب کنیم. عده ای هم 
باشد،  بسته  باید  شود  باز  نباید  مغازه ها  می گفتند  بودند 
مردم از خانه نباید بیرون بیایند، البته شاید برای مدتی لازم 
بود ولی این کار برای طولانی مدت نمی شود. نمی توانیم 
فعالیت های اقتصادی، آموزشی، فرهنگی و اجتماعی را به 
طور کامل تعطیل کنیم این کار امکانپذیر نیست،  ادامه کار 
به شکل سابق هم امکانپذیر نیست. بنابراین یک حد وسط 

را نیازمندیم که آن حد را مورد مراعات قرار دهیم.  
* ادامه محدودیت های شدید امکان پذیر نیست چرا 
که محدودیت های شدید جامعه را دچار التهاب،  اضطراب و 
افسردگی می کند. سلامتی فقط سلامت جسم نیست، هم 
سلامت جسم و هم سلامت روح است و مردم باید از لحاظ 

روحی و روانی دارای آرامش باشد.
* اگر افسردگی ایجاد شود، زندگی به مردم تنگ می 
شود، نفس کشیدن برای آنها سخت می شود. در دنیا هم 
هرکس به طرف کار تند رفت جواب نداد و هرکس هم 
رها کرد و کار انجام نداد آن هم دچار گرفتاری شد. آنهایی 
که معتدلانه رفتار کردند موفق بودند بنابراین باید معتدلانه 
رفتار کنیم بدانیم این ویروس برای مدتی هست و خودمان 

را آماده کنیم.  
سازگاری  زندگی مان،  برای  احتیاط  با  سال  یک   *
و تعامل با این ویروس را برنامه ریزی کنیم چرا که این 
اشتغال،  تولید،  زندگی،    دیگر  طرف  از  هست،  ویروس 
کالاهای اساسی، مواد بهداشتی و ضروری و حمل و نقل  
همه باید باشد منتها باید با پروتکل باشد اگر با پروتکل 

نباشد ما را دچار مشکل می کند.
* اعتدال به این معناست که فعالیت باشد، پروتکل 
هم دقیقا اجرا شود این دو اگر با هم باشد ما پیش می رویم. 
اگر رها کنیم بیماری آنقدر شدید و تند می شود جامعه 
را فرا می گیرد تخت ها پر می شود اعصاب مردم بهم می 
ریزد تلفات زیاد می دهیم که این برای جامعه غیرقابل قبول 

است. بنابراین اعتدال باید رعایت شود.
* کسی فکر نکند ویروس کرونا تا ٢ روز یا یک هفته 
دیگر تمام می شود و فعلا با ما هست، برنامه ریزی ها باید 
بلند مدت، حداقل ۶ ماه تا یکسال دیگر باید باشد، باید برای 
زندگی با نشاط برنامه ریزی باشد، اینکه بگویند ماسک زدن 
و عدم رفت و آمد خسته کننده است درست است و همه 
می دانیم سخت و خسته کننده است، اما چاره ای و راهی 

وجود ندارد ما با شرایط خاصی در حال زندگی هستیم.
* بر ضرورت اقدام پیشگیرانه با تعبیر مخفف »شفا« 
تاکید می کنم و راه درمان این بیماری را می توان »شفا« نام 
گذاری کرد و البته حرف الف در شفا )دارای مد، متعدد و 
ممتد( شامل سه اقدام است؛ »ش« تاکید بر شست وشوی 
دست ها و نظافت و بهداشت فردی به عنوان اصل اول مبارزه 

با کرونا است . 
* »ف« در شفا ضرورت فاصله گذاری اجتماعی است، 
نمی توان مانند گذشته کنار هم بنشینیم باید این فاصله 
گذاری را مراعات کنیم. »الف« در شفا  استفاده از ماسک 
است و دومین الف آن اجتناب از ترددهای غیرضروری است 
و سومین  الف اجتناب از تجمعات بزرگ است. این سه الف 

»شفا« را با مد درست می کند.  
* اگر ما شستن دست و فاصله گذاری و ماسک زدن 
قرار دهیم،  را در کنار هم  و عدم تجمع  تردد  را کاهش 
دستورالعمل هایی است که می تواند خیلی سخت نباشد و 
ما را هم تا حد زیادی از مشکلات این بیماری نجات دهد 
البته پروتکل های بهداشتی بسیار زیاد برای هر مکانی یک 
پروتکل خاص تدوین شده است که باید مد نظر قرار داده 

شود.
* بیماریابی یکی از مسائل بسیار مهم در روند مقابله 
با این بیماری است.  باید بیمار مبتلا به کرونا را پیدا کنیم 
که به دو صورت انجام می شود، گاهی بیمار مراجعه می کند 
می کند  بیان  را  تب  و  نفس  تنگی  مانند  بیماری  وعلائم 
آزمایش می دهد.  اما  گاهی ما سراغ افراد می رویم و بیمار 
را پیدا می کنیم، زیرا بیماریابی بسیار مهم است و شاید 
منشاء آن را نیز در نظر می گیریم از همان بیمار پیدا شده  

افرادی که با وی در ارتباط بودند را نیز آزمایش می کنیم.
* همه مردم باید دستورالعمل ها را را مراعات کنند، 
وقتی فردی مبتلا شده است باید دو هفته تا ١۵ روز در 
یک اتاق در حصر و قرنطینه قرار گیرد و رعایت کند. در 
دستورالعمل های مجازاتی که هفته آینده وزیر کشور تدوین 
می کند این موارد را هم بیاورد که اگر کسی تخلف کرد و 
١۴ روز قرنطینه را رعایت نکرد و فقط ٢ روز در خانه ماند 
و در جامعه حضور پیدا کرد، باید با بیمار متخلف برخورد 

شود زیرا دیگران را هم مبتلا خواهد کرد، ممکن است علائم 
ظاهری زیادی هم نداشته باشد اما دیگران را مبتلا می کند.

وزارت  این جلسه  در  و   است  قانون مهم  اعمال   *
بهداشت و اعضای ستاد نیز بر اعمال قانون تاکید کردند. 
مجازات  از  که  نبوده  نیازی  مردم،  اقناع  با  همیشه  البته 
استفاده کنیم، اما افرادی هستند که نیاز است با تنبیه و 
مجازاتی در مواردی مانع از تخلفات آنها شویم زیرا برخی  
قوانین را مراعات نمی کنند و دیگران را هم گرفتار می کنند.
* امروز در این جلسه مواردی  مورد بحث قرار گرفت 
که پس از تکمیل در جلسه بعد روز شنبه نهایی کرده هم 
برای ادارات، هم اصناف و هم برای عموم مردم در جامعه 

ابلاغ و اجرا می شود.
} با اشاره به نقش شرکت های دانش بنیان در زمینه 
تولید دارو و واکسن کرونا{: این هفته جلسه ویژه ای داریم. 
آنهایی که در زمینه دارو و واکسن کار می کنند دولت آماده 
هرگونه کمک است چرا که این یک مساله ضروری است. 
چه یافتن دارو و چه یافتن واکسن برای ما اولویت دارد. اگر 
لازم است در این قسمت کار موازی انجام بگیرد تا زودتر 

به نتیجه برسیم. 
* بر لزوم رعایت دستورالعملهای بهداشتی در مراسم 
عزاداری محرم؛ مجدد تاکید می کنم. این که بگوییم در ماه 
محرم عزاداری نباشد این نادرست و ناصحیح است. اصلا 
برای جامعه قابل تحمل نیست. غیر از این که خود عاشورا 
غم آور است خود این که مراسم نباشد مردم را دلگیر میکند 

و اضطراب و افسردگی برای مردم درست میکند.
* چرا عزاداری نکنیم، می توانیم با جمعیت های کمتر 
عزاداری کنیم. در حسینه ای یا جاهایی بنا بوده است که 
١٠٠٠ نفر باشد ما می گوییم ١٠٠ نفر باشد و بقیه از فضای 
مجازی ببینند این که چیز مهمی نیست. ما عدد را کم 
می کنیم اصل عزاداری را باید انجام دهیم. مراسم را باید 

برقرار کنیم نذورات باید انجام بگیرد.  
وجود  عزاداری  مراسم  در  غذاخوردن  امکان  قبلا   *
داشت الان اگر میخواهند غذا بدهند در یک بسته بهداشتی 
تک نفری در اختیار افراد قرار دهند که به منزل خود ببرد. 
پس امسال باید دقیقا سلامت مردم با سوگواری مردم را در 
کنار هم قرار دهیم یعنی تعادل بخشی را به خوبی انجام 
دهیم که این کار شدنی است و دستورالعمل ها تهیه شده 
و وزارت بهداشت هم در این زمینه زحمت کشیده و ابلاغ 

شده است.  
* برای برگزاری عزاداری و ماه محرم اولین کار اطلاع 
رسانی دقیق است یعنی همه باید بدانند چه کار باید انجام 
دهند و از همین الان هم باید بدانند. چرا که هفته دیگر 
محرم است بنابراین باید اطلاع رسانی دقیق انجام شود، باید 
برای مردم اقناع سازی کنیم و بگوییم که »هم عزاداری و 

هم سلامت« امکان پذیر است.
* این کار از طریق صدا و سیما، رسانه ها، روزنامه ها 
و فضای مجازی صورت بگیرد و همه هماهنگی های لازم 
از امروز باید شروع و انجام شود و این هماهنگی باید بین 
مسوولان برگزاری مراسم محرم باشد تا ماه محرم بسیار 
خوبی داشته باشیم. البته شاید روزهای عزاداری و ساعت 

آن کمتر باشد پذیرایی ممنوعیت داشته باشد.  
* افرادی که دچار تخلف می شوند و از دستورالعمل ها 
سرپیچی می کنند و مقررات را زیر پا می گذارند،  مراعات 
نمی کنند حتما باید مجازات شوند که ما در سه بخش 
ادارات، اصناف و سطح عموم دستورالعمل هایی تهیه کردیم 

که در جلسه بعد نهایی می شود.
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روزنامه صبح ایران

مجازاتبرایکسانیکهقوانینرارعایتنمیکنند
روحانی: عزاداری و سلامت مردم قابل جمع است 

احیای  برای  خوبی  برنامه های  گردشگری:  وزیر 
و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  داریموزیر  گردشگری 
صنایع دستی گفت: برنامه های خوبی برای احیای صنعت 
گردشگری داریم. پس از پیک کرونا با توجه به برنامه ها و 

تقاضای بازار، باید وضعیت را به سرعت ترمیم کنیم.
به صنعت  کرونا  به آسیب  اشاره  با  مونسان  علی اصغر 
گردشگری در دنیا، افزود: خسارات زیادی به گردشگری ایران 
وارد شد، البته این صنعت دارای ویژگی منحصر به فردی است 
و می تواند به سرعت احیا شود. در این راستا در خردادماه ۹۹ 
اقداماتی انجام شد و آمار گردشگری داخلی به طور فزاینده 
بالا رفت اما در ادامه شیوع کرونا، با تصمیمات ستاد مقابله با کرونا و وزارت بهداشت از سفرها 
جلوگیری شد. وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی بیان کرد: اگر بتوانیم از این 
مشکل عبور و مانند تمام کشورها، مرزهای بین المللی را برای ورود گردشگر باز کنیم وضعیت 
گردشگری بهبود می یابد.وی ادامه داد: برنامه های خوبی را تهیه کرده و آماده و در دستور کار 
داریم و اگر از این پیک عبور کنیم باید بتوانیم فضا را باز و با توجه به برنامه ها و تقاضای بازار 
وضعیت را به سرعت ترمیم کنیم. در حال حاضر درگیر تصمیمات ستاد مقابله با کرونا هستیم و 
باید از آن تبعیت کرد.مونسان با بیان اینکه از فضای مجازی بیشتر برای تبلیغات و معرفی اماکن 
گردشگری استفاده می شود، افزود: تورهای مجازی گردشگری کسب درآمد به همراه ندارد، زیرا 
اقامت اتفاق نمی افتد در واقع حوزه گردشگری باید به صورت فیزیکی اتفاق بیفتد و سفر و اقامت 
انجام شود. البته در حال حاضر از فضای مجازی برای تبلیغات و معرفی اماکن گردشگری و 

میراث فرهنگی به خوبی بهره می گیریم.

برنامه های خوبی برای 
احیای گردشگری داریم

مجلس سهام عدالت جدید را 
تصویب کند اجرا می کنیم

گشایش اقتصادی در ایران!
توافق با چین یا آمریکا؟
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وزیر گردشگری: 

معاون وزارت اقتصاد:

3 3

ولادتباسعادتامامموسی
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